



To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: UNITED FINANCIAL INVESTMENTS Date: 13-09-2021 09:21:08 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المتحدة للاستثمارات المالية التاريخ: AM 09:21:08 2021-09-13
The Extraordinary General Assembly Meeting of UNITED FINANCIAL INVESTMENTS was held on 1:00 On 12-09-2021 at Microsoft Teams. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 95.976%.	عقدت الهيئة العامة لشركة المتحدة للاستثمارات المالية بتاريخ 12-09-2021 على 1:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني وبنسبة حضور 95.976%.
Subject: Full acquisition of another company	الموضوع: تملك شركة أخرى بالكامل
The General Assembly approved the full acquisition of Specialized management for investment and financia, with a total amount of 530.000 JD	حيث وافقت الهيئة العامة على تملك كامل الادارية المتخصصة للاستثمار والاستشارات المالية, وبقيمة اجمالية تبلغ 530.000 دينار
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: رانيا حجازي	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: رانيا حجازي